
Obec Markvartice 

 

Z Á P I S 

z 4. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 20. 4. 2017 
 od 18:00 do 19:00 hodin ve společenské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Jaroslav Flieger, Alice Mitrušková, Ing. Petr 
Hodboď, Hana Didíková, Radek Burián, Jan Ihnát 
 
Omluveni: Jiří Zach, Ing. Libor Kunte 
 
Předsedající konstatoval, že přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 
01 -  Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

Předsedající určil zapisovatelku paní Gabrielu Vitoušovou a dále navrhl ověřovatele zápisu -  pana Jana 
Ihnáta a pana Jaroslava Fliegera. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  

 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
02 – Schválení doplněného programu 4. veřejného zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje doplněný program 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice 
v roce 2017. 

Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 
2) Schválení programu 

3) Úkoly z minulého VZZO 
4) Schválení zhotovitele opravy komunikace k nádraží a podpis smlouvy 
5)Schválení dodavatele mulčovacího ramene a podpis smlouvy 
6) Schválení zhotovitele pokládky sportovní podlahy v tělocvičně a podpis smlouvy 
7) Schválení žádosti o finanční dar stará garda pan Gaher 
8) Schválení podání poptávky na užitkový vůz 
9) Diskuze a závěr 
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 

03 –  Kontrola plnění úkolů z 3. zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o plnění úkolů z 3. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice. 

 

 



04 – Schválení zhotovitele opravy komunikace k nádraží a podpis smlouvy  

Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele opravy komunikace k nádraží firmu, která vyhrála výběrové 
řízení, a tou je firma Strabag, a.s. Dubí, IČ 60838744 za cenu 439.751,68 Kč bez DPH. A zároveň schvaluje 
podpis smlouvy s touto firmou.  
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

05 – Schválení dodavatele mulčovacího ramene a podpis smlouvy 

Zastupitelstvo obce neschválilo tento bod programu.  
Důvod-dle ustanovení § 87 zákona o obcích pro tento bod nehlasovala nadpoloviční většina všech členů 
zastupitelstva obce.  
 
Výsledek hlasování-pro 4 zastupitelé, proti 1 (p. Mitrušková), zdržel se 2 (p. Didíková, p. Ing.Hodboď). 

 

06 – Schválení zhotovitele pokládky sportovní podlahy v tělocvičně a podpis smlouvy 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele pokládky sportovní podlahy v tělocvičně firmu Brumex – 
Drak, Teplice, IČ 47311517 za cenu 100.077,70 Kč bez DPH a zároveň schvaluje podpis smlouvy s touto 
firmou. Stavební rozpočet je přílohou. 
 
Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, zdržel se 2 (p. Ihnát, p. Ing.Hodboď). 

07 – Schválení finančního daru panu Gaherovi 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar pro pana Gahera ve výši 4.000,-Kč. 

 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

08 – Schválení podání poptávky na užitkový vůz 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání poptávky na užitkový vůz.  
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
DISKUZE 
 
p. Pacovská – já bych chtěla vědět, kdy srovnáte hladinu vody v rybníce, tak jak má být, vůbec nemůžeme 
chodit na svoje zahrádky, máme je pořád plné vody 
starosta – já už jsem se s panem Podmajerským domluvil, že to udělá 
p. Pacovská i p. Baštrnáková – on to, ale neudělal 
starosta – dobře, ještě zítra za ním dojdu a domluvím to s ním 
p. Baštrnák – ono je sice hezký, že chce chránit ryby, trochu to už snížil, ale to je málo 
p. Pacovská – ono se to tady neřeší poprvé 
starosta – pokusím se s ním urychleně vyřešit 
p. Tulka – já mám spíš technickou, na webu stále nejsou zápisy a usnesení ze schůzí 
starosta – zrychlíme zveřejňování na webu 
p. Tulka – zajímá mě 50.000,-  v rozpočtu dané na potok, můžete mi to trošku vysvětlit 
starosta – to v tuto chvíli opravdu nevím, podívám se na to a pak Vám řeknu 
p. Tulka – ještě by mě zajímalo, jestli firma, která těžila v lese, po sobě trochu uklidí 
starosta – ne, oni už to nebudou nijak po sobě upravovat 



p. Hakl – chci se zeptat, říkali jste, že se bude uvažovat o změně dodavatele na svoz odpadu, zda se ještě o 
tomto uvažuje nebo ne 
starosta – neuvažovalo se o tom, co tu jsem já, myslíme si, že takto je to vyhovující a nastaveno optimálně 
našim potřebám 
p. Pacovská, p. Baštrnáková – u nás je kolem silnice neustále nepořádek, bude s tím obec něco dělat 
starosta – příští pátek bude mít škola akci Den Země a bude uklízet obec a i p. Zimmermannová, která je u 
obce zaměstnaná, obchází obec a uklízí škarpy  
p. Tulka – ještě jedna věc k obecnímu webu, podle mě by se mělo více zveřejňovat, na webu je málo 
informací 
starosta – co se týče webu, děláme nové stránky, kde už bude více informací, měli by být funkční někdy ke 
konci května 
 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce. 
 
Zapisovatel:      Gabriela Vitoušová 
 
Ověřovatelé zápisu:     Jan Ihnát, 
 
       Jaroslav Flieger,  
 
Starosta      Tomáš Renka,   
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte 
 
V Markvarticích dne 28. 4. 2017 


